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COMISSIÓ DE RECERCA 

FACULTAT DE MEDICINA I CIÈNCIES DE LA SALUT 

 

Número de sessió 1/24 

 

Data 18/6/2024   

 

Hora:  10:00 

 

 

• Assistents: J. L. Rosa, N. Agell, J. Miranda, A. Méndez, X. Altafaj, a. Navarro, P. Gassó, N. 

Gavara, A. Llobet, V. Arribas, A. Pérez Venteo, A. Cabecerán, Q. Gutiérrez, I. Gil 

 

• Excusen la seva assistència: E. Aso, L. Pérez, V. Moreno, G. Garrabou 

 

Ordre del dia 

1. Benvinguda dels membres de la Comissió de Recerca de la Facultat 
 

2. Informació del Vicedeganat 
 

3. Funcionament de la Comissió  
 

4. Torn obert de paraula 

  

 

Desenvolupament de la sessió: 

 

1. El Dr. Rosa obre la sessió donant la benvinguda a tots els assistents quedant constituïda la 

Comissió de Recerca de la FMCS. 

 

2. Informe del Vicedeganat: 

Explica que aquesta nova Comissió és fruit de la modificació del Reglament de la Facultat de 

Medicina i Ciències de la Salut degut a la sortida d’Infermeria. Actualment la Facultat té un 

vicedegà de Recerca, Dr. Rosa, però a nivell de funcionament la Dra. Agell és coordinadora de 

Recerca al Campus Clínic i es continuarà funcionament com fins ara. 

S’informa de les competències i funcions que el Reglament assigna a la Comissió de Recerca. 

 

3. Funcions de la Comissió: 

Fins ara els dos Campus han funcionat per separat a nivell de Recerca. Tant la Dra. Agell com el 

Dr. Rosa assisteixen a la Comissió de Recerca de Consell de Govern. El pressupost de Contracte 

Programa de Recerca es rep per separat a cada Campus, i també els campus tenen entitat com 

per a participar per separat en les campanyes de substitució de material obsolet. 

Per tot això, tant el Dr. Rosa com la Dra. Agell, proposen continuar treballant en dues 

subcomissions separades. Si algun tema, per la seva rellevància ho requereix, es farà una reunió 

conjunta. També la Dra. Agell proposa que un cop l’any es faci una reunió conjunta i d’aquesta 

manera es pugui informar de les activitats que s’han fet. S’accepta aquesta proposta de funcionar 

per subcomissions i fer una reunió conjunta un cop l’any. 

 



 

A continuació cada responsable d’aquestes subcomissions explica el funcionament, les activitats 

que es fan habitualment en cada Campus i com es distribueix el finançament. 

 

4. Torn obert de paraula: 

El Dr. Llobet pregunta com es podria tenir informació per avançat de les convocatòries, 

especialment infraestructures. Tant el Dr. Rosa com la Dra. Agell responen que aquestes 

campanyes que suposen una gran inversió normalment les prioritza la Universitat de manera 

centralitzada i acostuma a ser per grans equipaments dels CCiTT. 

Pel que fa a les campanyes de Vicerectorat de renovació de material obsolet sí que habitualment 

es té coneixement amb temps. 

 

 

S’aixeca  la sessió, a les 10:50h. de la qual estenc aquesta acta, 

 

 

 

 

 

Isabel Gil 

Secretària  

 

 

Vist i plau, 

 

 

 

Dr. Jose Luis Rosa     Dra. Neus Agell 

President      Vicepresidenta 

 

 


